## I Know Who Holds the Future

## 我知誰掌管前途

I know who holds the future, And I know He holds my hand; With God things don't just happen Ev'rything by Him is planned.

> 我知誰掌管前途, 我知祂握着我手; 在神萬事非偶然, 都是祂計劃萬有。

So as I face tomorrow With its problems large and small, I'll trust the God of miracles, Give to Him my all!

> 故我面臨的遭遇, 不論大小的難處, 我信靠行奇事的神, 一切交託主。

I know who holds the future, And I know He holds my hand; With God things don't just happen Ev'rything by Him is planned.

> 我知誰掌管前途, 我知祂握着我手; 在神萬事非偶然, 都是祂計劃萬有。

So as I face tomorrow With its problems large and small, I'll trust the God of miracles, Give to Him my all!

> 故我面臨的遭遇, 不論大小的難處, 我信靠行奇事的神, 一切交託主。

## 1.

I have a song I love to sing, Since I have been redeemed, Of my Redeemer, Savior, King, Since I have been redeemed.

我已經蒙恩被救贖,我願向主歌唱, 我已經蒙恩被救贖,願歌頌祂為王。 Refrain 副歌

Since I have been redeemed, Since I have been redeemed, I will glory in His Name, Since I have been redeemed, I will glory in the Savior's Name.

我已蒙恩得救,我已蒙恩得救, 我願榮耀衪聖名,我已蒙恩得救, 我願榮耀我救主聖名。 I have a Christ that satisfies Since I have been redeemed, To do His will my highest prize, Since I have been redeemed.

我已經蒙恩被救贖,主恩滿足我心, 我已經蒙恩被救贖,願照祂旨意行。 Refrain 副歌

Since I have been redeemed, Since I have been redeemed, I will glory in His Name, Since I have been redeemed, I will glory in the Savior's Name.

我已蒙恩得救,我已蒙恩得救, 我願榮耀衪聖名,我已蒙恩得救, 我願榮耀我救主聖名。



I have a home prepared for me, Since I have been redeemed, Where I shall dwell eternally, Since I have been redeemed.

我已經蒙恩被救贖,主已預備住處, 我已經蒙恩被救贖,永遠與主同住。 Refrain 副歌

Since I have been redeemed, Since I have been redeemed, I will glory in His Name, Since I have been redeemed, I will glory in the Savior's Name.

我已蒙恩得救,我已蒙恩得救, 我願榮耀衪聖名,我已蒙恩得救, 我願榮耀我救主聖名。 Hover o'er me, Holy Spirit, Bathe my trembling heart and brow; Fill me with Thy hallowed presence, Come, O come and fill me now.

## 真理聖靈在我心中, 自由運行作善工; 發出亮光照耀啟示, 使我識主並自己。

Fill me now, fill me now, Jesus, come and fill me now; Fill me with Thy hallowed presence Come, O come and fill me now.

> 充滿我!充滿我! 耶穌今來充滿我! 榮耀聖靈今充滿我, 願主現今充滿我。

Thou canst fill me, gracious Spirit, Though I cannot tell Thee how; But I need Thee, greatly need Thee, Come, O come and fill me now.

> 將我器皿完全倒空, 污穢渣滓除乾淨; 用主言語使我成聖, 平安喜樂常得勝。

Fill me now, fill me now, Jesus, come and fill me now; Fill me with Thy hallowed presence Come, O come and fill me now.

> 充滿我!充滿我! 耶穌今來充滿我! 榮耀聖靈今充滿我, 願主現今充滿我。

Fill me now, fill me now, Jesus, come and fill me now; Fill me with Thy hallowed presence Come, O come and fill me now.

> 充滿我!充滿我! 耶穌今來充滿我! 榮耀聖靈今充滿我, 願主現今充滿我。